

顯明的基督

N. B. H.

THE UNVEILED CHRIST

N. B. Herrell, 1877-1954

3 · 3 3 3 3 3 | 5-5- | 2 · 2 2 2 2 #2 | 3-0 |

1. 從前我榮美的基督，隱藏著人看不見；
2. 祂現在正為你禱告，與父神同在天上；
3. 地上萬民要讚美祂，聖天使伏在祂前。

3 · 3 3 3 3 3 | 5-5- | 2 · 2 4 4 3 2 | 1-0 |

因祂忍受死亡的憂傷，幔子已裂成兩片。
因祂是神喜悅的聖子，祂已裂幔成兩片。
祂是神喜悅的聖子，祂已裂幔成兩片。

6 · 6 6 6 6 6 | 5-5- | 6 · 6 6 1 7 6 | 7-0 |

副歌 看！常經憂患的人子，看！祂已清楚顯現；

1 · 1 1 1 1 1 | 1-6- | 5 · 5 5 5 5 5 | 5-0 |

看！哪！祂是大能主宰，祂已裂幔成兩片。

6 · 6 6 6 6 6 | 6-5- | 2 · 2 4 4 3 2 | 1-0 ||

看！哪！祂是大能主宰，祂已裂幔成兩片。

- 1 Once our blessed Christ of beauty Was veiled off from human view;
But through suffering, death and sorrow He has rent the veil in two.
- 2 Yes, He is with God the Father, Interceding there for you;
For He is the mighty conqueror, Since He rent the veil in two.
- 3 Holy angels bow before Him, Men of earth give praises due;
For He is the well beloved Since He rent the veil in two.
- 4 O behold the Man of Sorrows, O behold Him in plain view;
Lo! He is the mighty Conqueror, Since He rent the veil in two.
Lo! He is the mighty Conqueror, Since He rent the veil in two.

CHORUS

Throughout time and endless ages, Heights and depths of love so true;
He alone can be the Giver. Since He rent the veil in two. (X2)